
 
 
 
 
 
 
 
 

Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 
Districte de Sarrià - Sant Gervasi 
 
Anglí, 31 1a.planta 
08017 Barcelona 
www.bcn.cat/sarria-santgervasi 
 

  
CONSELL DE BARRI DE SANT GERVASI-LA BONANOVA 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 

Data: 21/11/2023 Hora: 18:30 
Lloc:  Biblioteca Joan Maragall 
Retransmissió en streaming: https://www.youtube.com/live/DHrlWN8IgqU?si=o8Dl9Zs6XmfDbRBv 
 
Persones assistents 

Presidència: Sra. Maria Eugènia Gay i Rosell 
Vice-persidència: Sr. Diego Chica  
Consellera de barri: Sra Ana Guilera Guerendiain 
  
Representants d’Entitats/Associacions:  

- AAVV de Sant Gervasi de Cassoles 

Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència: 40 
Nombre d’assistents per gènere 

Dones: 17 
Homes: 23 

 
Ordre del dia 

1. Renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment del Consell de barri 
2. Informacions de la Comissió de Seguiment  

2.2. Proposta fulletó informatiu pels vehicles de mobilitat personal  
2.3. Proposta augment freqüència neteja en època caiguda de fulles  
2.4. Informació Cavalcada de Reis  

3. Informacions vàries: 

3.1. Informació sobre la construcció de la Guingueta al Centre Cívic de Vil.la Florida  

3.2. Informació sobre el desallotjament dels edificis de la Ruïna i el Kubo.  

3.3. Informació sobre els radars de velocitat variable que hi ha al Districte.  

4. Precs i preguntes 

Resum 
 

1. Renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment del Consell de barri 

S’explica com funcionarà la renovació/ratificació de càrrecs, procés que es fa cada 4 anys, 
paral·lel al canvi de mandat. El nou reglament de Participació concreta actualment com s’han 

https://www.youtube.com/live/DHrlWN8IgqU?si=o8Dl9Zs6XmfDbRBv


 
 
 
 
 
 
 
 

de fer aquests processos. En el cas de Sant Gervasi - La Bonanova actualment hi ha una 
vicepresidència provisional, que va ser escollida amb el vistiplau de la Comissió de seguiment, 
quan va quedar vacant el càrrec (el 6 de març de 2023): 
 
Renovació o ratificació Comissió de seguiment:  
La Comissió de Seguiment té les funcions de: 

o Elaborar l’ordre del dia del Consell de Barri. 
o Fer el seguiment dels temes plantejats al Consell de Barri.   
o Fer el seguiment dels principals projectes en marxa al barri. 
o Elevar l’acord del Consell de Barri per incloure un punt a l’ordre del dia del plenari de 

Districte. 
o Convocar sessions i taules de treball per treballar assumptes que s’han de sotmetre a 

l’aprovació del Consell de Barri. 

La Comissió de seguiment està formada per: 
o Representants de la direcció política i tècnica del districte.  
o Un conseller o consellera de districte de cada grup municipal. 
o Persones representants d’entitats del barri. 
o Ciutadans o ciutadanes a nivell individual. 

 
- Les sessions de la Comissió de seguiment són públiques, tot i que només tenen dret a 

vot les persones que en són membres. Es convoca almenys 15 dies abans de la 
celebració del Consell de Barri. 

- Les persones interessades en formar part de la Comissió de seguiment han de presentar 
candidatura mitjançant la web del Decidim, fins a 3 dies abans de la propera Comissió 
de seguiment, que es desenvoluparà durant el primer trimestre de 2024. La validació de 
la llista es farà en la propera Comissió de seguiment 

- La llista sencera es votarà en el següent Consell de barri i s’aprovarà per majoria simple.  

Renovació o ratificació Vicepresidència Consell de barri: 
La persona que ocupi el càrrec de vicepresident ha de ser una persona de consens, amb una 
trajectòria reconeguda, vinculada a la vida social o associativa del barri. 
Funcions de la Vicepresidència: 

o Proposar la convocatòria del Consell de Barri o de la Comissió de Seguiment.  
o Assistir a la presidència 
o Fer de nexe entre l’administració i el veïnat. 
o Moderar el debat al Consell de Barri. 
o Vetllar pel seguiment i el retorn dels acords i les interpel·lacions realitzades. 
o Vetllar per la inclusió de punts a l’ordre del dia del Consell de Barri i la Comissió de 

Seguiment 
 

- Les persones interessades en postular-se com a Vicepresidentes han de presentar 
candidatura mitjançant la web del Decidim, fins a 3 dies abans de la propera Comissió 



 
 
 
 
 
 
 
 

de seguiment, que es desenvoluparà durant el primer trimestre de 2024. La validació de 
les candidatures es farà en la propera Comissió de seguiment. 

- La votació es durà a terme en el següent Consell de barri i s’aprovarà per 2/3 de les 
persones presents. Cap la possibilitat que aquesta figura sigui representada per dues 
persones si hi ha un empat en les votacions.  

Preguntes sobre el tema:  
 

El Sr J.G. i el Sr. D.ch: El Sr. JG i el Sr DCh animen als veïns i veïnes del barri a que s’animin a 
formar part de la Comissió de Seguiment. 
La Consellera: Des del Districte es lloa la feina i la forma de treball que fa aquesta Comissió de 
seguiment. 

 
2. Informacions de la Comissió de seguiment.  

2.1.  Proposta fulletó informatiu pels vehicles de mobilitat personal 
La Comissió de seguiment exposa que les bicicletes i patinets, circulen per les voreres i 
places del barri, amb total impunitat. No respecten els semàfors i circulen en sentit 
contrari, inclús als carrils bicis. Això és un gran perill per als vianants i en especial, per 
a les persones grans. És un tema de barri, però també de ciutat.  
Des de la Comissió de seguiment, es valora que hi ha un gran desconeixement de les 
normes de circulació d’aquests vehicles, per part dels usuaris i cal fer un reforç 
informatiu. 
La proposta de la Comissió de seguiment és crear un document informatiu amb un 
resum de la normativa més bàsica de circulació d’aquests vehicles i que també 
contingui la informació de les sancions. Es planteja que la informació pugui estar en 3 
idiomes; català, castellà i anglès. Aquest fulletó, plantegen que hauria de tenir la 
màxima difusió i que es pugui recollir en punts calents: Venedors i llogadors d’aquests 
vehicles, Bicing,  Ferrocarrils, equipaments, mercats, botigues, fires, etc. 
El  Districte podria ser un espai de prova pilot, per poder-ho ampliar a nivell ciutat si la 
iniciativa és ben rebuda i funciona.   
Aquest desconeixement també és per part dels veïns, que es poden queixar de certes 
actuacions d'aquests vehicles, sense tenir raó, per falta d’informació. La proposta és  
aconseguir un ensenyament vial fàcil i a gran escala, per a aquest tipus de vehicles. 
Resposta de la consellera: L’Ajuntament va editant regularment fulletons i fa 
campanyes de sensibilització sobre aquesta problemàtica. Hi ha fulletons del 2017, 
fulletó amb canvis a la normativa dels VMH del gener de 2021, plànol del carril bici del 
2023. A les xarxes hi ha molta informació. Hi ha molt volum de circulació. Des de 
Barcelona encara s’està treballant en la ordenança de civisme i convivència que també 
recollirà aquestes problemàtiques. Es recull la proposta per valorar-la internament i 
fer un retorn de les conclusions en propers consells de barri. 

 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

Preguntes sobre el tema:  
 
El Sr LLR: Explica que les bicicletes poden anar en contra direcció per determinats carrers i els 
conductors no ho saben. Informació ha de ser en el doble sentit; pels conductors de VMP i pels 
conductors de cotxes, motos, etc. 
La Consellera: La consellera diu que és un àmbit que ha canviat molt ràpid en els últims anys i 
que es valorarà fer alguna actuació en aquest sentit. 
 

  2.2. Proposta augment freqüència neteja en època caiguda de fulles 
La Comissió de seguiment proposa ampliar en certs moments de l’any, la freqüència 
actual fixa de la neteja. En tenir sempre la mateixa freqüència de neteja, quan cauen 
les fulles s’acumulen. Al barri i a altres zones de Barcelona i durant molts dies de 
l’hivern passat, va existir una acumulació molt important de fulles al terra dels carrers, 
sense recollir durant diversos dies, cosa que va ocasionat un risc evident per als 
vianants i en especial per les persones grans. La proposta/petició de la Comissió de 
seguiment, és augmentar la freqüència de la neteja dels carrers, en l’època de la 
caiguda de les fulles dels arbres, especialment si ha plogut. Valoren que l’actual és 
insuficient. 
Valoren que el servei hauria de tenir la capacitat d’adaptació a circumstàncies 
d’especial necessitat. 
 
Resposta consellera: El Pla Endreça és una de les prioritats de l’alcalde Collboni i 
resumint les freqüències de neteja durant l’època de caiguda de fulles és: Escombrada 
manual matí (dos cops per setmana), escombrada dual matí (escombra amb pistola i 3 
operaris) 1 cop a la setmana, escombrada mixta matí 2 cops per setmana i 
escombrada mixta tarda segons necessitats (entenent que aquesta és una ampliació 
del què s’estava proposant). També valdeig nocturn 1 cop per la setmana. 

 
Preguntes sobre el tema:  
 
a.Sr JG: El Sr JG diu que hi ha un problema de neteja al Districte. Diu que amb el canvi 
d’empresa no s’ha vist millora. Hi ha zones molt netes i altres amb resultats deficients. Hi ha 
incivisme també. Diu que varia molt en funció dels equips de neteja, n’hi ha que treballen molt 
bé i altres no. 
La consellera: La consellera explica que s’està fent seguiment dels incompliments i s’anirà 
millorant amb el temps.  
La regidora: La regidora diu que s’han augmentat les inspeccions a l’empresa contractista i 
s’està sancionant. 
 
b.El Sr LlR: Exposa que no sap com es poden demanar serveis especials de neteja per reforçar 
determinats espais, no sap quin és el procediment i com es decideix reforçar una zona. 
La gerent del Districte: Explica que el sistema Iris és un sistema que permet a la ciutadania 
parlar amb l’Ajuntament i avisar d’aquestes incidències. Aquestes incidències també serveixen 



 
 
 
 
 
 
 
 

per identificar els punts on hi ha més necessitat de reforç. Des de la Comissió de seguiment es 
poden fer arribar les incidències també a partir de la tècnica de barri. 

2.3.  Cavalcada de Reis 
La Cavalcada històricament havia estat organitzada per l’Associació de Comerciants – 
Barnavasi. Com a conseqüència derivada de la pandèmia del Covid -19 dels anys 2020-
2021, Barnavasi va manifestar no disposar de recursos econòmics i organitzatius per 
assumir l’organització d’aquest esdeveniment. 
Donat el recorregut històric, celebrat ininterrompudament durant més de 20 anys  i, el 
recolzament social i popular, el Districte de Sarrià-Sant Gervasi en la reunió 
mantinguda el dia 7 de febrer de 2023 amb presència del Regidor Albert Batlle i dels 
presidents del eixos comercials (Barnavasi i Sarrià) va acordar  assumir el cost i 
l’organització de les activitats d’ambdues cavalcades ( Sarrià i la de Sant Gervasi) i els  
eixos i les entitats, la promoció difusió i participació. 
A part del recorregut tradicional que farà la Cavalcada que consta de sis carrosses, el 
dia 5 de gener hi haurà  recollida de cartes a la plaça Bonanova fins a les 19h.  
A les 19.30h s’iniciarà la cavalcada amb la benvinguda a Ses Majestats, amb els 
parlaments de la Regidora i Sa Majestat el rei Melcior. 
El recorregut es el mateix que es feia. Començarà a Pl. Bonanova, baixarà per 
Muntaner, gira per Madrazo i finalitza al Mercat de Galvany. 

 
3. Informacions vàries 

 
3.1. Informació sobre la construcció de la Guingueta al Centre Cívic de Vil.la Florida 
S’han iniciat les obres de les instal·lacions. El termini previst finals de mes. A partir 
d’aquí Parcs i Jardins col·locarà la guingueta. Posteriorment ha de passar les 
corresponents inspeccions de les instal·lacions per part d’ENDESA. Actualment està 
en tramitació la adjudicació de la concessió per a la gestió i es preveu que durant el 
primer trimestre del 2024 entri en funcionament. 
 
3.2. Informació sobre el desallotjament dels edificis de la Ruïna i el Kubo 
La data està fixada pel jutjat pel dia 30 de novembre  a les 6h mati. 
La protecció per a que no es produeixi una nova ocupació  l’ha de fer la propietat. 
L’Ajuntament no pot actuar i disposar d’una propietat privada .  
La qualificació urbanística actual de les finques, no permet en aquest moments, que 
sigui destinat a equipament.  

 
Preguntes sobre el tema:  
 
a.El Sr MGC: El Sr MGC diu que, el que li preocupa del Kubo i la Ruïna és després del dia 30. Diu 
que si després del desallotjament no es fa res, al cap de pocs dies la tornaran a ocupar. Si no 
s’enderroca allò és un perill. 
La consellera: La regidora diu que en principi la idea és que la propietat tapiï l’edifici per evitar 
una nova ocupació. Hi ha coordinació entre la propietat i el districte. Els detalls queden a nivell 
intern per seguretat. Hi ha una reunió  



 
 
 
 
 
 
 
 

operativa amb la propietat i cossos de seguretat per preparar l’operatiu del dia 30  i allà també 
es recordarà. És un tema que s’està treballant de forma molt coordinada. 
 
b.El Sr DCh: El Sr DCh pregunta com es protegirà el barri, ja que hi ha amenaces per part de les 
persones ocupants de cremar el barri. 
La consellera: Explica que hi haurà un dispositiu adequat a les necessitats de situació i els veïns 
i veïnes no tenen que preocupar-se per la seva seguretat, ja que els cossos policials respondran 
davant qualsevol amenaça. No es poden donar detalls ja que no es pot anticipar el què passarà i 
tampoc seria segur explicar determinades coses. Són cossos policials que ja han hagut de fer 
intervencions del mateix estil i saben el que han de fer. 

 
3.3. Informació sobre els radars de velocitat variable que hi ha al Districte 
Com a mesura per reforçar la seguretat als entorns escolars, a l’estiu s’han instal·lat 
28 nous radars pedagògics que estan entrant en funcionament aquest semestre. 
D’aquest, 8 corresponen al nostre districte. 
 Els nous aparells estaran limitats a 50 Km/h, excepte en tres ubicacions, on el 
màxim permès serà de 30 km/h. L’objectiu es sensibilitzar als conductors i 
conductores i donar a conèixer la velocitat a la qual s’està circulant. Alhora també 
permetran recollir informació sobre el grau de compliment dels límits de velocitat a 
la ciutat de Barcelona. Aquests radars de moment no són sancionadors. 
 Les ubicacions són les següents: 
1. c/ Balmes, 371  
2. Ronda General Mitre, 79  
3. C/ Isaac Newton, 24  
4. Av. J.V. Foix-Ramon Miquel i Planas  
5. Av. Vallvidrera, 25  
6. Av. Vallvidrera, 68  
7. C/Anglí, 33  
8. C/ Iradier, (velocitat 30 km/h)  
  
Com a radars de punt, col·locats per incrementar la seguretat viària amb el control 
de la velocitat en una secció puntual de la via, es van col·locar als emplaçaments 
següents: 
 1. Passeig de la Bonanova- Via Augusta  
2. Travessera de Gràcia, entre carrer d’Aribau i carrer de Tuset  
3. Carrer de Balmes ( Escola Pia Balmes)  
Aquests radars son sancionadors des del passat mes de gener.  
Des del mes de juliol es va adaptar l’horari a l’ús escolar de dilluns a dissabte de 7 a 
22 hores, excepte festius i mes d’agost per velocitat 30 km/h. D’aquesta manera els 
vehicles que circulin per entorns escolars situats en carrers de la xarxa bàsica fora de 
l’horari i el calendari escolar podran fer-ho a la velocitat màxima permesa en 
aquestes vies: 50 km/h. 
La mesura d’implantar un sistema de control automàtic dels excessos de velocitat a 
través d’una xarxa de radars a l’interior de la ciutat, s’emmarca en el compromís de 



 
 
 
 
 
 
 
 

l’Ajuntament de Barcelona d’incrementar la seguretat viària i reduir els sinistres 
viaris a Barcelona. 
 

4. Precs i preguntes 

 
Preguntes  i torn obert de paraules  
Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents demandes 
i/o suggeriments, que es remetran als departaments municipals corresponents: 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

La Sra CS viu al c/ Folgueroles, 20 i explica 
que les voreres estan en mal estat. Ella te 
una discapacitat i li és dificultós caminar per 
aquestes voreres. 

La consellera diu que es pren nota i es 
revisarà.  

El Sr MGC pregunta per la remodelació del c/ 
Sant Gervasi de Cassoles i la Plaça Frederic 
Soler. Fa 12 anys es va celebrar un Consell de 
barri que va aprovar la remodelació del 
carrer Sant Gervasi de Cassoles. Des de 
llavors s’han fet moltes reunions en relació a 
aquest projecte, tantes que són impossibles 
de resumir. El Sr Miquel vol saber quin dia es 
tornarà a reunir el grup impulsor d’aquest 
projecte participatiu per seguir avançant? 
Tot i que el projecte executiu estigui fet, el Sr 
Miquel diu que encara hi ha discrepàncies 
amb certs aspectes. Creu que caldria seure 
novament. 

La gerent explica que és un projecte que va 
tard. Fa molts anys que s’hi està treballant. 
Des del Districte es comparteix la necessitat 
de reforma del c/ Sant Gervasi de Cassoles. 
És un projecte de molt abast (també a nivell 
pressupostari) i cal comptar amb pressupost 
per poder-lo tirar endavant. És voluntat de 
l’equip actual poder pacificar aquest carrer.  
La Sra Eva Albaladejo, tècnica de participació, 
explica que durant el 2022 es van fer moltes 
sessions amb el grup impulsor per treballar el 
projecte executiu; es va explicar el en Consell 
de barri, es van fer 2 marxes exploratòries, es 
van fer diverses sessions amb el grup 
impulsor, es va fer una passejada i es van fer 
enquestes als comerços, es va fer una 
enquesta a infants durant la Festa Major. Al 
mes de juny de 2022 es va presentar el 
primer esbós del Projecte executiu, durant 
l’estiu l’equip redactor va intentar incloure 
les propostes sorgides al mes de juny. Al 
setembre de 2022 es va fer la presentació 
d’aquest projecte executiu. El projecte 
executiu ja està fet, el pas següent és esperar 
que hi hagi una partida pressupostaria per a 
poder executar el projecte. El procés va 
finalitzar al mes de setembre de 2022.  
La consellera diu que es pren nota i es 
valorarà impulsa-ho.  



 
 
 
 
 
 
 
 

La Sra CG vol saber com està el Projecte de 
reurbanització del c/ Balmes; de Plaça 
Joaquim Folguera a Plaça Molina. Vol saber si 
hi ha previsió per dur a terme aquestes 
obres.  

La consellera explica que és voluntat 
d’aquest govern desenvolupar-ho durant 
aquest mandat, però que aquest projecte 
també està subjecte a pressupost, és una 
prioritat d’aquest mandat. Es desenvoluparà 
en dues fases; de Plaça Molina a Ronda 
General Mitre i de Ronda General Mitre a 
Joaquim Folguera (aquest tram condicionat a 
les obres de la L-9 del metro).  

  

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

  

Neteja 

El Sr IA explica que viu al c/ Pujol i 
especialment la cantonada amb el c/Bisbe 
Sivilla fa molt mala olor la claveguera. Diu 
que no poden ventilar la casa. Diu que 
aquestes olors es van agreujar quan van fer 
unes obres per pacificar el c/Bisbe Sivilla i van 
treure els sifons per evitar la proliferació del 
mosquit tigre i amb això van aconseguir que 
no es pugui respirar. Han parlat amb 
l’Ajuntament, amb el Síndic de Greuges,.... 
Diu que sobretot al matí no es pot ni respirar 
però que fa olor tot el dia. La sequera està 
agreujant aquesta situació.  

La consellera diu que es passarà nota per tal 
que ho revisin. 

Convivència/Civisme 

El Sr PJC explica que viu al c/. Teodor 
Roviralta i una part del carrer és zona per 
vianants i allà s’agrupen propietaris de gossos 
amb els animals cada dia. No hi ha cap 
senyalització que els gossos no es poden 
deixar deslligats. Els propietaris no recullen 
les defecacions. Hi ha hagut baralles de 
gossos en aquell espai. Demana que es posi 
alguna senyalització i es prenguin mesures. 
Viu davant de les cotxeres i no té cap queixa 
en aquest sentit. 

La consellera diu que es passarà nota a la 
Guardia Urbana en relació als actes incívics 
dels propietaris de gossos i es valorarà si cal 
reforçar amb alguna senyalització. 

  

Prevenció i Seguretat 
  

Mobilitat 

El Sr LLA explica que el pàrquing del c/ 
Vilarós, la meitat és zona de vianants i l’altre 

La consellera li explica que es va tractar a la 
taula de mobilitat i que es posarà una 



 
 
 
 
 
 
 
 

meitat és un vial per entrar en aquest 
pàrquing i alhora perquè els camions puguin 
descarregar al Mercat de Sant Gervasi. 
Aquest vial és de doble sentit i un cantó 
sempre està ocupat per cotxes aparcats. No 
hi ha cap senyal de prohibit aparcar i per 
sortir i entrar del pàrquing és complicat ja 
que tant sols queda un carril lliure. També es 
podria sortir pel moll del Mercat de Sant 
Gervasi, però sempre està ple de cotxes 
aparcats, tot i haver-hi una prohibició. 
Demana que es reguli aquest vial d’entrada al 
pàrquing; senyalitzant al terra que són 2 
carrils i posant una senyalització de prohibit 
aparcar.  

senyalització de prohibit aparcar.  

El Sr PJC explica que estan tallant arbres i no 
els estan reposant al c/ Teodor Roviralta.  

En relació a l’arbrat, la consellera explica que  
no es pot donar ara mateix una resposta 
concreta sobre els motius que han fet retirar 
arbres en aquest carrer, però s’ha de ser 
conscient del moment de sequera en el que 
estem actualment.  

  

Temes generals 
Sr. JMSiM pregunta si l’Ajuntament s’ha 
plantejat adquirir les finques de la Ruïna i el 
Kubo un cop siguin desallotjades.   

La consellera diu que en aquest moment no. 
Que ara han de retornar als seus propietaris. 
Igualment la qualificació de la parcel·la no 
permet fer gaires coses. Hi ha una parcel·la 
que és per vivendes unifamiliars, una altre 
part que és xarxa viària i una altre part que és 
parcs i jardins. Si hi hagués algun canvi en 
aquest sentit s’informaria en propers consells 
de barri.  

El Sr LlR diu que l’espai que ocupen la Ruïna i 
el kubo seria un lloc molt bo per situar-hi una 
Unitat Bàsica de Salut.  

La consellera diu que l’espai no permetria fer 
un equipament. 

El Sr JG planteja la possibilitat de fer un 
estudi per ubicar una Unitat Bàsica de Salut 
en l’espai on hi ha la Ruïna i el kubo.    

La consellera explica que la qualificació del 
terra no ho permet i que la creació d’una UBS 
depèn del Consorci de Salut i no del Districte.  

El Sr DCh diu que hi ha un solar al carrer 
Dalmases i que s’ha iniciat el procés per 
requalificar el terreny. 

La consellera explica que en aquest cas el 
solar és de titularitat municipal i l’espai on 
estan ubicades les cases de la Ruina i el kubo 
té propietaris i és privat.  

El Sr JMS Sellers pregunta pel Projecte del 
Tramvia Blau. 

La regidora explica que a mitjans de l’any 
2021 es va adjudicar la redacció del projecte 



 
 
 
 
 
 
 
 

a una societat. Aquesta societat tenia 18 
mesos per fer el projecte i després de l’estiu 
de 2022 l’empresa va comunicar que estava 
en fallida i que no podia continuar. Es va 
oferir aquesta redacció a la segona empresa 
classificada en la llista i van demanar 
ampliació del termini amb 10 mesos. S’ha 
anat endarrerint tot i la previsió actual és 
2024-2025. El projecte estarà redactat segur 
al 2024. Es farà una reurbanització, que 
contempla tot el traçat des de la rotonda fins 
a la Plaça Dr. Andreu; plaça Kennedy, Avda 
Tibidabo per sobre i sota de la Ronda de Dalt, 
Plaça Dr Andreu, c/ Eduard Fontserè, c/ 
Bosch i Alzina i entrada a les cotxeres.  

El Sr MGC pregunta pels 5 objectius principals 
del Districte per aquest mandat al barri de 
Sant Gervasi – La Bonanova.  

La regidora explica que són objectius de 
Districte; Reurbanitzacions de carrers per fer-
los més amables; Urbanització del c/ Balmes 
(de Ronda General Mitre a la Plaça Joaquim 
Folguera), obres al c/Moragas (Entre el c/ 
Teodora Lamadrid i c/ Folgueroles), obres del 
c/ Síster, del c/ Jesús Maria, millores de 
mobilitat en entorns escolars, arranjament 
del Parc de la Font del Racó (que actualment 
està tancat), la reurbanització de l’Avda 
Tibidabo, el tramvia Blau,..... I tot allò que es 
pugui anar valorant a proposta dels veïns i 
veïnes del barri.  

  

 


